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Vergadering 27 september 2022 

Afgelopen dinsdag (27-9-2022) is de eerste MR vergadering weer geweest, met gelijk een 

uitdagende agenda. Er was veel te bespreken. Middels dit stukje brengen we jullie graag op de 

hoogte van de belangrijkste punten. 

We hebben het jaarverslag van 2021-2022 besproken en daaropvolgend het plan voor dit 
nieuwe schooljaar. Dit is het laatste jaar van het 4-jarige schoolplan (2019-2024). Het team is 
afgelopen schooljaar bezig geweest met het afronden van de cursus EDI (expliciete directe 
instructie). Alle leerkrachten geven hun instructies nu op vergelijkbare wijze. Het team is blij 
met deze ontwikkelingen en zal het komende jaar/ jaren hiermee bezig blijven om het te 
verankeren. Ook nieuwe leerkrachten worden hierin geschoold. 

Passend bij dit instructiemodel is er gekozen voor de nieuwe rekenmethode Pluspunt. 
Daarnaast is een nieuwe methode voor bijbels onderwijs ingezet, namelijk Kind op Maandag. 
Voor komend schooljaar staat lezen/ taal op het programma, waarbij het team eerst een visie 
zal gaan ontwikkelen op basis van de nieuwste ontwikkelingen, alvorens keuzes te maken. 

Kindgesprekken zijn afgelopen jaar voor het eerst gevoerd. De ervaringen zijn positief, er zal 
worden toegewerkt naar een plan van aanpak. Ook zal het team zich gaan verdiepen in de 
wijze van toetsen en beoordelen van kinderen (ook: hoe zou een nieuw rapport eruit moeten 
zien, hoe/wanneer communiceren we met ouders?). 

Een leerkracht zal zich verder specialiseren in Wetenschap, Natuur en Techniek, met als doel 
om een doorlopende leerlijn op te stellen. Elke groep krijgt dit jaar een aantal 
natuuractiviteiten aangeboden. De hulp van ouders is hierin wel gewenst! Het is mooi om te 
zien hoe actief de Beatrixschool is met onze kinderen, ook buiten de schoolmuren! 

Naast het jaarplan hebben we ook de enquêtes besproken, die voor de vakantie zijn ingevuld. 
De totaal beoordeling komt uit op ruim-voldoende tot goed. Bespreekpunten zijn de 
schooltijden en de ouderbetrokkenheid geweest. De schooltijden blijven onveranderd, hierin 
heeft de Beatrixschool een duidelijke visie en blijft ze bij haar standpunt, waarover eerder is 
gecommuniceerd. Ouderbetrokkenheid blijft de nodige aandacht verdienen. Ook hierin zal 
het team te rade gaan. 

Kortom, het team is ambitieus en probeert elk speerpunt vanuit een gezamenlijk gedragen 
visie verder te ontwikkelen. In januari volgt er een tussenevaluatie van de jaardoelen. 

Maar ook als MR zijn we goed bezig. In november zullen we samen een cursus volgen om 
onze richting te bepalen. 

 
 
 
 



Vergadering 16 november 2022 
Deze vergadering hadden we een korte agenda. De MR wil meer gaan werken met een vaste 
jaarplanning. Om hier vorm aan te geven, hebben wij als MR eerst op 28 november een 
cursus “MR aan zet”. In deze cursus gaan we met elkaar bespreken welke ontwikkelingen er 
spelen, wat vinden we belangrijk voor de school en welke kennis en kunde zit er in onze MR 
en hoe zetten we dit strategisch in. Heb je als ouder/verzorger punten die je graag door de 
MR behandeld ziet worden, mail ons dan op mr@beatrixschoolrijssen.nl. 
 
De oudergeleding van de MR gaat bezig met de voorbereidingen voor een klankbordavond 
met ouders/verzorgers. Deze zal begin 2023 plaatsvinden. 
 
Naast bovenstaande punten hebben we als ouders en personeel gebrainstormd hoe de 
ouderbetrokkenheid vergroot kan worden. Tevens is er gesproken over de stijgende kosten in 
combinatie met het aflopen van de NPO gelden (investeringsprogramma van de overheid om 
gevolgen van de coronacrisis op te vangen). 

Vergadering 17 januari 2023 

Afgelopen week hebben we de 3e vergadering van de MR van dit schooljaar gehad. Er zijn 

weer een aantal belangrijke zaken besproken. We houden u graag op de hoogte van de 

besproken onderwerpen. We hebben de 1e opzet van het schoolplan besproken. In juni moet 

het nieuwe schoolplan voor 2023-2027 klaar zijn. Tijdens de afgelopen studiedagen is hier al 

wat input op gekomen. Op de volgende studiedagen zal dit verder vorm gaan krijgen. Dit is 

een onderwerp dat de komende vergaderingen regelmatig op de agenda zal staan. Wij als MR 

zullen hierin advies geven. Als MR willen we in februari een zogenaamde ouderpanel-avond 

gaan organiseren. Dit hebben we 4 jaar geleden ook gedaan ten tijde van het schrijven van het 

schoolplan. We hopen dat hier dan ook nog waardevolle input uitkomt die gebruikt kan 

worden voor het nieuwe schoolplan. Er zullen uit iedere groep willekeurig 2 ouders worden 

uitgenodigd voor deze avond. De ouderpanel-avond vindt plaats op maandag 20 februari 

aanstaande. We zullen aan de hand van een aantal onderwerpen om mening en advies van de 

ouders vragen. Het kan dus zijn dat u hierover komende week door een van ons gebeld wordt 

om u uit te nodigen voor deze avond. 

Verder hebben we kort de begroting van 2023 besproken, deze is echter nog niet helemaal 
rond, dus hier wordt in de volgende vergadering nog verder over gesproken. 

We zijn ook bezig met het opstellen van een activiteitenplanning voor de MR. Hierin zal 
duidelijk omschreven worden wat de functie van de MR is en wat bijvoorbeeld de jaardoelen 
en speerpunten zijn. Ook zal hierin de jaarplanning voor de vergaderingen met de 
desbetreffende onderwerpen opgenomen worden. We hebben in november een cursus ”MR 
aan zet” gevolgd. Hier zijn waardevolle tips en ideeën uit voortgekomen die weer opgenomen 
zullen worden in deze activiteitenplanning. 

 

 
 
 



Vergadering 12 april 2023  
Hierbij een korte terugblik op de laatste MR vergadering.  
Deze vergadering hebben we onder andere stilgestaan bij de ouderbijdrage. Wij zijn blij dat 
we dit schooljaar met behulp van de ouderbijdrage de kosten voor de schoolreisjes enigszins 
hebben kunnen drukken.   
  
Harmina heeft de MR bijgepraat over de voortgang van het jaarplan 2022-2023. Er volgt nog 
een rapportage van de voortgang. Ook is de organisatie druk bezig met het opstellen van het 
schoolplan 2023-2027.  Dit plan laat zien waar we als Beatrixschool op gaan inzetten en hoe 
wij het onderwijs en het kwaliteitsbeleid willen vormgeven. Een belangrijk document, waar 
wij als MR in mee worden genomen.   
  
Het verslag van de ouderpanelavond is besproken. De personeelsgeleding is blij met de input 
van de ouders. Het is goed om te weten wat er onder de ouders leeft. De ouderpanelavond 
zal dan ook een terugkerende bijeenkomst zijn.   
  
Er ligt een voorstel voor een activiteitenplanning. De MR wil deze in de volgende vergadering 
inhoudelijk gaan bespreken.   
Na dit schooljaar stopt Ellen Woolderink als lid van de MR. Hierdoor ontstaat er een vacature 
voor de oudergeleding. Medio mei zal er via de Nieuwslander een oproep zijn voor nieuwe 
kandidaten om zich te melden.   
  
Het agendapunt m.b.t. de formatie hebben we moeten uitstellen. Hiervoor zal een aparte 
vergadering plaatsvinden op woensdag 10 mei a.s.   

 

 

Vergadering 5 juli 2023 

Woensdag 5 juli hebben wij de laatste vergadering van dit schooljaar gehad. We hebben 

verschillende zaken besproken, waaronder het jaarverslag, vakantierooster, activiteitenplan en 

schoolgids. Ook hebben we het formatieplan getekend en de uitslagen van de CITO besproken 

(uitslagen om trots op te zijn!). We hebben als MR afscheid genomen van Ellen Woolderink. 

Ellen heeft na 5 jaar het stokje doorgegeven aan Lisa Goorman. Lisa was dan ook voor de 

eerste keer aanwezig bij de vergadering. 

 

In oktober zullen wij als MR weer bij elkaar komen. Mochten jullie punten hebben die jullie 

graag in de MR besproken zouden hebben, kun je ons mailen op mr@beatrixschoolrijssen.nl. 

Ons even aanspreken op het schoolplein is natuurlijk ook altijd mogelijk!  
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